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Zápisnica 

z  rokovania Sociálno-zdravotnej komisie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice – Nad jazerom 16.05.2023 

_______________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

 

Predsedníčka: Lucia Kleinová 

 

tajomníčka: Mgr. Ivica Krausová 

 

Členovia: 

poslanci: 

 

Miroslav Belohorský 

Silvia Hricková 

Ivana Kmecová 

 

Členovia: 

neposlanci: 

 

Katarína Ďurčová 

Mária Capiková 

Slávka Bajusová 

Jana Nováková 

Irena Stolárová 

Timotej Klein 

 

 

Hosť:  

JUDr. Alena Olejárová – vedúca kancelárie starostky 

 

 

Program rokovania: 

1) Otvorenie a schválenie programu rokovania 

2) Hodnotenie podujatia - swap kníh 

3) Prerokovanie materiálov MiZ 

4) Diskusia, rôzne 

5) Záver  

 

 

 

K bodu 1 

 

Rokovanie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Lucia Kleinová. Privítala 

prítomných a predložila program rokovania komisie, ktorý členovia schválili. Následne bola 

predstavená nová členka komisie, Slávka Bajusová. 
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K bodu 2 

 

Predsedníčka komisie poďakovala všetkým, predovšetkým p. Durčovej a p. Kmecovej (zároveň 

aj za podujatie SWAP oblečenia), ktorí sa podujatia SWAP kníh v apríli vo výmenníku Važecká 

zúčastnili. Podujatie bolo úspešné, o SWAP kníh, rovnako ako aj o besedu s členkou komisie, 

Katarínou Ďurčovou, bol veľký záujem obyvateľov. Zároveň predsedníčke komisie 

poďakovala p. Ďurčová.  

V rámci diskusie k podujatiu predsedníčka komisie navrhla uvažovať o SWAP-e oblečenia, na 

čo p. Belohorský uviedol, že danú myšlienku uvádza mestská časť do praxe v podobe centra 

materiálnej pomoci, prípadne o SWAP-e hračiek alebo starožitností. 

 

 

K bodu 3 

 

Predsedníčka komisie uviedla body, ktoré sa budú prerokovávať na nasledujúcom MiZ (viď 

príloha zápisnice) a privítala JUDr. Olejárovú, vedúcu kancelárie starostky. 

 

Uznesenie 6/2023 

 

Sociálno-zdravotná komisia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Nad jazerom  

v súlade s platnými zákonmi a ostatnými všeobecne záväznými právnymi predpismi 

  

o d p o r ú č a 

 

Miestnemu zastupiteľstvu Mestskej časti Košice – Nad jazerom  vziať na vedomie výročnú 

správu a záverečný účet mestskej časti. 
 

Výsledok hlasovania: 

 

Prítomní: 10 

Za:10 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

 

P. Hricková sa informovala, kto a prečo predložil na rokovanie MiZ PHSR mesta (a už je 

schválený mestom). JUDr. Olejárová ju informovala, že PHSR musíme schváliť, odporúča ho 

prijať, je to potrebné k výzvam na čerpanie finančných prostriedkov z Eurofondov. P. Hricková 

uviedla, že v budúcnosti by bolo dobré, ak by mesto požiadalo o prerokovanie PHSR na 

mestských častiach. 

 

Uznesenie 7/2023 

 

Sociálno-zdravotná komisia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Nad jazerom  

v súlade s platnými zákonmi a ostatnými všeobecne záväznými právnymi predpismi 

  

o d p o r ú č a 

 

Miestnemu zastupiteľstvu Mestskej časti Košice – Nad jazerom  schváliť PHSR mesta Košice. 
 

Výsledok hlasovania: 
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Prítomní: 10 

Za:10 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

 

V oblasti zdravia sa budú realizovať nasledujúce projekty: 

- Fit park – SMZ (dotácia 20 tis. Eur). 

- Revitalizácia ihriska na Stálicovej ulici – výmena prvkov (5 tis. Eur). 

- Ihrisko pre hendikepovvané deti Ladožská ulica (40 tis. Eur). 

- Oplotenie ihriska na Raketovej ulici (11 520 eur). 

 

K téme ihrísk p. Belohorský uviedol, že by bolo dobré, aby sa robil väčší prieskum, čo sa týka 

lokality umiestnenia ihrísk (poskytol informáciu z rokovania legislatívno-právnej komisie). 

 

Uznesenie 8/2023 

 

Sociálno-zdravotná komisia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Nad jazerom  

v súlade s platnými zákonmi a ostatnými všeobecne záväznými právnymi predpismi 

  

o d p o r ú č a 

 

Miestnemu zastupiteľstvu Mestskej časti Košice – Nad jazerom  schváliť dotácie na detské 

ihriská podľa predloženého návrhu. 
 

Výsledok hlasovania: 

 

Prítomní: 10 

Za:10 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 4 

 

Predsedníčka komisie navrhla v rámci ocenení mestskej časti p. Katarínu Ďurčovú. Zároveň 

vyzvala prítomných, ak majú niekoho, koho by chceli takto navrhnúť, aby to urobili do 

30.05.2023. 

Predsedníčka skonštatovala, že je dobré, tak ako sa to už aj deje, prednášať na komisii podnety 

od občanov: 

- P. Ďurčová – trávnik pri električkovej trati, nie je vidieť do zákruty (Dneperská), hrozí 

vznik nehôd, spolupráca s dobrovoľníckym centrom, napr. pri maľovaní oplotenia  

škôlok (bola jej poskytnutá informácia, že už sa realizuje). 

- P. Hricková – informačnú tabuľu mestskej časti umiestniť pri pošte alebo OC Branisko, 

OC Važec nemá odpoadkový kôš na zastávke MHD, otázka bezdomovectva – 

prespávanie pod bránami (bola informovaná o spolupráci s MsP). 

- P. Belohorský – upozorňuje na čistotu zelene – predovšetkým na lokalitu Galaktická  

pridružené ulice, problematika nelegálnych osád. 

- P. Bajusová – na Donskej 2 je prasknutý chodník. 
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- Predsedníčka komisie – p. starostka Mestskej časti Košice – Juh prejavila záujem 

zúčastniť sa sociálno-zdravotnej komisie, 100 ročná obyvateľka – informoval ju sused 

(bola informovaná, že mestská časť už komunikovala s rodinným príslušníkom, 100 

rokov sa p. T. dožije v septembri), dňa 19.05.2023 sa uskutoční podujatie Deň 

jazerčanov, na ktorom sú všetci vítaní. 

 

Tajomníčka komisie poskytla informáciu o nelegálnom osídlení Lubina. 

 

K bodu 5 

 

Členovia komisie nevzniesli žiadne pripomienky ani ďalšie návrhy, preto zasadnutie komisie 

predsedníčka ukončila 

 

 

 

V Košiciach 16.05.2023 

 

 

Zapísala: Mgr. Ivica Krausová     v.r. Lucia Kleinová 

     tajomníčka komisie              predsedníčka  komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rozdeľovník zápisnice: 

1 x originál – predseda komisie 

1 x originál tajomníčka komisie 

1 x kópia e-mailom zástupca starostky 


